

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302313431	TT •ZUANBAC	9	17-01-2014	劉功友 中國內地 浙江省 樂清市 樂成鎮建 設中路 85 號	恆大律師行香港有限公司 香港 中環皇后大道中 70 號 卡佛大廈 1104 室
302758744	OXXI	25	06-12-2013	Importadora E1 Triunfo, S.A. PO Box 4062, Zona Libre De Colon, PANAMA	BAKER & McKENZIE 14TH FLOOR, HUTCHISON HOUSE, 10 HARCOURT ROAD, HONG KONG
302814417	Paleo	29, 43)	13-06-2014	FRISCHZELLEN NUTRICOSCEUTICAL S SUISSE PTE LTD 190 Clemenceau Ave #03-32, Singapore 239924, SINGAPORE	UNION PATENT SERVICE CENTRE Units E-F, 20th Floor, Neich Tower, 128 Gloucester Road, HONG KONG

公報編號 Journal No.: 586 公布日期 Publication Date: 27-06-2014

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

冠泰橡膠製品有限 302826243 tonioneer9 30-01-2014 陳靈輝 香港 新界粉嶺聯和墟 榮福中 公司 香港 九龍旺角煙 心第五座十五樓F室 花廠街9號 興發 商業大廈 21 層 1 302900150 9, 16, 41 30-05-2014 FIRST FINANCE Deacons **CFF** INSTITUTE 5th Floor Alexandra House, CERTIFICATE LIMITED Central HONG KONG Unit 2107, 21st Floor, Hong Kong CERTIFICATE Plaza, 188 Connaught Road West, HONG KONG